



动力强劲, 操控自如

强力的高输出紧凑型引擎带来全新的燃油效率, 显著节约资金, 提供更清洁的冰场环境。

型号
446



降低燃油消耗, 性能不打折



类似汽车样式的控制系统和仪表, 易于操作



卓越的下压系统提供优秀的性能



动力与效能

紧凑的2.4升引擎可以使用汽油、丙烷或压缩天然气。仪表盘上的诊断功能设有更换机油及进行设备维护保养的时间程序。



输送系统

连续变量柱塞式液压泵及马达, 提供优异的冰上动力和最大化的牵引拉力。全液压刹车。



传动系统

四轮驱动。坚固的Dana Spicer® 传动轴系结合创新的液压输送系统, 提供业内最可靠的传动系统。



液压系统

高效的双泵为绞龙提供充沛的动力和速度, 即使在机器减速过弯时也一样。易于拆卸的优质、低维护型滤器。



制造

坚固的手工焊接钢管车架。高端面漆/喷绘, 防锈塑料水箱, 能够在恶劣环境下耐受腐蚀。



全球服务和支持

赞博尼客户服务中心及其授权分销商网络为全球用户提供卓越便捷的服务和支持。

ZAMBONI

zamboni.com

型号 446



本手册仅为客户提供一般性资讯而制作, 已尽最大努力确保所提供信息正确。其中所描述或显示的某些功能可能需要额外付费来选购。价格、颜色、材料、规格和型号可能会有更改。采购时的产品信息, 请联系赞博尼公司。

赞博尼和赞博尼® 浇冰车的配置是 Frank J. Zamboni & Co., Inc. 的注册商标。赞博尼 2018



POWER WITH EXCEPTIONAL MANEUVERABILITY

The powerful high-output compact engine introduces a new era of fuel efficiency, providing significant savings and a cleaner arena environment.

**MODEL
446**



Reduced fuel consumption without compromise of performance



Ease of operation with familiar automobile style controls and gauges



Exceptional results from our unrivaled down pressure system



POWER AND EFFICIENCY

The compact 2.4 L engine can be configured for gasoline, propane or CNG. On-board diagnostics with programmed oil change and maintenance intervals.



TRANSMISSION

Continuously variable hydrostatic pump and motor are axial-piston type, providing superior on-ice power with maximum drawbar pull. Full hydrodynamic braking.



DRIVETRAIN

Four-wheel drive. Rugged Dana Spicer® axles combine with an innovative hydrostatic transmission, providing the most reliable drivetrain in the industry.



HYDRAULICS

Efficient double pump delivers full power and speed to the augers, even while the machine slows for corners. Easy access to high quality, low maintenance filters.



CONSTRUCTION

Robust hand-welded steel tubing chassis. Premium primer/paint and rust-free poly ice-making water tank for corrosion resistance in the harsh environment it will call home.



GLOBAL SERVICE AND SUPPORT

Zamboni Customer Service and a network of Zamboni Authorized Distributors provide exceptional and accessible service and support worldwide.

ZAMBONI

zamboni.com

ZAMBONI and the configuration of the Zamboni® ice resurfacing machine are registered trademarks of Frank J. Zamboni & Co., Inc.
© Zamboni 2018

MODEL 446



This brochure has been prepared only as a general guide for the customer. Every effort has been made to assure that the information presented is correct. Some features described or shown may be optional at extra cost. Prices, colors, materials, specifications and models are subject to change. For current product information, please contact the Zamboni Company.